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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                              ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

ΝΟΜΟΣ ΑΙΤΩΛΟΑΚΑΡΝΑΝΙΑΣ 

ΔΗΜΟΣ ΝΑΥΠΑΚΤΙΑΣ                                               Από το πρακτικό της 19ης  

                                                                   Τακτικής Συνεδρίασης  

                                                                   Δημοτικού Συμβουλίου  

                                                                                     Δήμου Ναυπακτίας, έτους 2023 

     

                                                                 Αριθμός Απόφασης      167 / 2023 

 

ΠΕΡΙ: Απόφαση - ψήφισμα για την διακοπή λειτουργίας της γέφυρας του Μόρνου 

 

Στη Ναύπακτο σήμερα  29-05-2023, ημέρα Δευτέρα και ώρα 18:05 συνήλθε σε 

Τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Ναυπακτίας στο κτήριο της Αι-

τωλικής Αναπτυξιακής (δυτική αίθουσα), κόμβος περιφερειακού – Παλαιοπαναγιά Ναυ-

πάκτου, ύστερα από την υπ’ αρ.πρωτ.12863/25-05-2023 έγγραφη πρόσκληση του προέ-

δρου, η οποία επιδόθηκε σε όλα τα μέλη του συμβουλίου και στον κ. Δήμαρχο σύμφωνα 

με τις διατάξεις των υπ’αρ.375/02-06-2022 & 131/26-01-2023 εγκυκλίων ΥΠ.ΕΣ, και του 

άρθρου 67 του Ν.3852/2010 όπως  αντικαταστάθηκε με το άρθρο 74 του Ν.4555/2018.   

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ ΠΑΡΑΤΗΡΗΣΕΙΣ 

1. Κοτρωνιάς Θωμάς του Παναγιώτη  

2. Παπαβασιλείου Σωκράτης του Ιωάννη  

3. Σιμάκης Γεώργιος του Αναστασίου  

4. Χοχτούλας Ζαχαρίας του Δημητρίου  

5. Παπαϊωαννίδης Ιωάννης του Πολυκάρπου  

6. Κούκουνας Αθανάσιος του Ανδρέα  

7. Λουκόπουλος Παναγιώτης του Σπυρίδωνος  

8. Σιαμαντάς Γεώργιος του Ιωάννη  

9. Κονίδας Παναγιώτης του Γεωργίου  

10. Δημητρόπουλος Νικόλαος του Κων/νου Αποχώρησε  από την συνεδρίαση μετά 

την συζήτηση του 25ο θέματος ημερή-

σιας διάταξης 

11. Σκαρλάτος Γρηγόριος του Νικολάου  

12. Τσέλιος Σπυρίδων του Αντωνίου  

13. Κοτρώνης Γεώργιος του Κωνσταντίνου  

14. Καραδήμας Χαράλαμπος του Ιωάννη  

15. Τραχύλης Σπυρίδων του Σταύρου  

16. Κιούσης Αθανάσιος του Φωτίου   

17. Νταουσάνης Ιωάννης του Αθανασίου  

18. Μπουλές Γιάννης του Βασιλείου  

19. Χρυσανθόπουλος Λάμπρος του Ιωάννη Αποχώρησε  από την συνεδρίαση στο 

1ο θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης 

20. Μουχτούρης Ηρακλής του Παναγιώτη  

21. Ζορμπάς Κωνσταντίνος του Αποστόλου  

22. Ασημακόπουλος Γεώργιος του Κων/νου Προσήλθε στη συνεδρίαση στο 4ο θέ-

μα εκτός ημερήσιας διάταξης   

Αποχώρησε  από την συνεδρίαση μετά 

την συζήτηση του 29ο θέματος ημερή-

σιας διάταξης    
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ΑΠΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1. Τσουκαλάς Κων/νος του Δημητρίου  

2. Κοτσανάς Ανδρέας του Ιωάννη  

3. Ασημακόπουλος Νικόλαος του Σπυρίδωνα  

4. Καλαβρουζιώτη Παναγιώτα του Φωτίου  

5. Γούλας Γεώργιος του Σπυρίδωνα  

 

         Στη συνεδρίαση παρών ήταν ο Δήμαρχος κ. Βασίλειος Γκίζας ο οποίος κλήθηκε 

νόμιμα.  

Στη συνεδρίαση παρούσα ήταν και η κ. Σταυρούλα-Μαρία Χωραφά η προϊστάμενη  

του τμήματος Υποστήριξης Πολιτικών Οργάνων η οποία  τήρησε τα πρακτικά της συνε-

δρίασης. 

Στη συνεδρίαση απούσα ήταν η πρόεδρος της κοινότητας Ναυπάκτου κ. Μυρτώ 

Κιμινουλάκη - Πλούμη, η οποία κλήθηκε νόμιμα.    

 

Ο πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Γεώργιος Σιμάκης διαπίστωσε ότι υ-

πάρχει η νόμιμη απαρτία στην αρχή της συνεδρίασης με την παρουσία  21  Δημοτικών 

Συμβούλων από το σύνολο των  27 και ανέγνωσε  το  1ο θέμα  εκτός ημερησίας διάταξης:  

«Απόφαση - ψήφισμα για την διακοπή λειτουργίας της γέφυρας του Μόρνου» στο οποίο 

συμμετείχαν  20 δημοτικοί σύμβουλοι. 

  

Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ. δήμαρχο  ο οποίος αναφέρθηκε 

στη διακοπή της λειτουργίας της γέφυρας του Μόρνου και καλεί το Δημοτικό Συμβούλιο 

να αποφασίσει  για το θέμα με σκοπό την επιτάχυνση των διαδικασιών της δημοπράτησης 

του έργου, της κατασκευής του έργου, τη λήψη των αδειοδοτήσεων, για την αποκατάστα-

ση των ζημιών της γέφυρας έτσι ώστε αυτή να δοθεί στην κυκλοφορία, να γίνει με τον ό-

σον το δυνατόν ταχύτερο τρόπο, ώστε να μειωθεί χρονικά η δυσμενή επίπτωση στις τοπι-

κές μας κοινωνίες. Επίσης πρότεινε να διερευνηθεί η εξεύρεση προσωρινής λύσης κυρίως 

για τους καλοκαιρινούς μήνες, προκειμένου να ομαλοποιηθεί η οικονομική και η κοινωνι-

κή ζωή, τόσο στη κοινότητα Δάφνης όσο και στις όμορες περιοχές, να απαλυνθεί το οικο-

νομικό αυτό πλήγμα των επιχειρήσεων. 

 

Το δημοτικό συμβούλιο ΟΜΟΦΩΝΑ ενέκρινε το κατεπείγον του θέματος. 

 

Επί του θέματος τοποθετήθηκαν οι παρακάτω σύμβουλοι: 

Ο κύριος Λουκόπουλος προτείνοντας την συγκρότηση Διαπαραταξιακής Επιτρο-

πής η οποία να επισκέπτεται το έργο κάθε 10 μέρες για την παρακολούθηση της πορείας 

του έργου.  

Ο κύριος Νταουσάνης πρότεινε την συνεργασία με την Περιφέρεια για την επίλυσή 

του θέματος διότι η επικινδυνότητα της γέφυρας του Μόρνου είναι μεγάλη.  

Ο κύριος Δημητρόπουλος πρότεινε να δοθούν ανταποδοτικά σε επαγγελματικές 

ομάδες που επλήγησαν στο Δημοτικό Διαμέρισμα Δάφνης λόγω της διακοπής της γέφυρας 

να γίνει αποτίμηση της ζημιάς και να δοθούν αποζημιώσεις και επίσης τόνισε το θέμα της 

διαδημοτικής συνεργασίας.  

Ο κύριος Κοτρώνης, να τηρηθεί το χρονοδιάγραμμα κατασκευής της γέφυρας και 

εάν είναι δυνατό να προστεθεί και πεζογέφυρα εξωτερική για την εξυπηρέτηση των πεζών. 

Ο κύριος Σιαμαντάς πρότεινε με απευθείας ανάθεση να γίνει για τους θερινούς μή-

νες και τους μήνες που είναι εφικτή η διέλευση με ιρλανδικού τύπου διάβαση η οποία θα 

συνδεθεί με τους δρόμους που συνδέει η γέφυρα και να βελτιωθεί ο κάθετος δρόμος στο 

Ξηροπήγαδο. 
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Ο κύριος Κίουσης επεσήμανε ότι οι πρόχειρες λύσεις πρέπει να συνοδεύονται από 

ασφάλεια και την κατάλληλη σήμανση.  

Ο κύριος Τσέλιος πρότεινε κάτι ανάλογο σε αυτό που έγινε στη γέφυρα του Ευη-

νοχωρίου, δηλαδή ένα πέρασμα το οποίο στην αρχή θα διευκολύνει το κομμάτι από τώρα 

μέχρι τον Δεκέμβριο που θα έρθουν οι μεγάλες οι βροχές, και να αποτρέψουν το πέρασμα 

των μεγάλων αυτοκινήτων, φορτηγών και τα λοιπά, και να περνούνε τα μικρά αυτοκίνητα 

τα οποία είναι όγκος του 90 και του 95%.  

 

Στη συνέχεια τοποθετήθηκε και ο πρόεδρος της κοινότητας Δάφνης ο κ. Σιτίστας 

Νικόλαος και είπε ότι πρέπει άμεσα να γίνει η αποκατάσταση της γέφυρας, ο Δήμος Ναυ-

πακτίας να λάβει μέτρα στήριξης για την κοινότητα και πρότεινε να κριθεί η περιοχή 

πληττόμενη.  

Ο κ. Δαβανέλος Θεμιστοκλής  την αναγκαιότητα της σήμανσης όσον αφορά την 

κατεύθυνση των οχημάτων προς την ορεινή Ναυπακτία.    

Ο κύριος Κωνσταντόπουλος Ανδρέας, πολιτικός μηχανικός, πρότεινε ένα μέτρο πί-

εσης προς την Περιφέρεια επειδή δεν μπορούν να εισέλθουν τα αγροτικά μηχανήματα 

στον εθνικό δρόμο για να πάνε προς στην στη Δωρίδα, θα πρέπει να γίνει η αποκατάσταση 

με την κατασκευή ιρλανδικού τύπου γέφυρας αλλά και του αναβαθμού αυτής.  

   

Τέλος ο Πρόεδρος του Δ.Σ έθεσε σε ψηφοφορία την πρόταση του κ. Δημάρχου, για 

την έκδοση ψηφίσματος την οποία  ΟΜΟΦΩΝΑ ενέκρινε το Δημοτικό Συμβούλιο. 

 

Η αναλυτική συζήτηση για το θέμα αυτό περιλαμβάνεται στα απομαγνητοφωνημέ-

να πρακτικά της απόφασης αυτής.   

 

 Οπότε το συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση και αφού έλαβε υπόψη του όλα 

τα παραπάνω, 

  

 ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  

ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

1. Εγκρίνει το κατεπείγον του θέματος.  

2. Την έκδοση του ψηφίσματος: 

Το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Ναυπακτίας ζητά: 

 

 Να επισπευσθούν οι οποιεσδήποτε εργασίες επισκευής, συντήρησης και αποκατά-

στασης της γέφυρας. Να εξευρεθεί άμεση λύση διέλευσης.  

 Η εξεύρεση δυνατότητας οικονομικής ελάφρυνσης και αποζημίωσης από τους αρ-

μόδιους φορείς των πληττομένων επιχειρήσεων της περιοχής. 

 Να επισημανθεί ότι η υπάρχουσα λύση του κόμβου των Μαλαμάτων μπορεί μεν να 

λειτουργεί ως διασύνδεση των Περιφερειών, αλλά για την τοπική διασύνδεση ε-

γκυμονεί κινδύνους κατά την διέλευση των γεωργικών μηχανημάτων και λοιπά.  

 Να αποκλειστούν τα βαρέα οχήματα και  να  δοθεί σε  πλήρη κυκλοφορία, για τα 

οχήματα, είτε τα φορτηγά ελαφρού τύπου είτε Ι.Χ. 

 Να γίνει αποτίμηση της ζημιάς και να δοθούν αποζημιώσεις για τις επαγγελματικές 

ομάδες οι οποίες πλήττονται  στο Δημοτικό Διαμέρισμα Δάφνης λόγω της διακο-

πής της γέφυρας και να συλλεχθούν τα ανάλογα στοιχεία.  

Η Απόφαση αυτή έλαβε αριθμό     167 / 2023. 
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Οπότε συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται όπως πιο κάτω: 

 

Ο Πρόεδρος                                     Ο  Γραμματέας                  Τα μέλη 

Υπογραφή                           Υπογραφή      Υπογραφές 

 

Ακριβές αντίγραφο 

Ναύπακτος  30-05-2023 

 

Η Προϊσταμένη του ΤΥΠΟ 

Πρακτικογράφος Δ.Σ. 

 

 

Σταυρούλα-Μαρία Χωραφά 

 

 

 

 

 

 


